
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI     Gdańsk, 28.02.2025 r. 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 151/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 z 

późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

POPRAWY BEZPIECZEŃSTWA NA ULICY BORKOWSKIEJ 

Mieszkańcy osiedli przy ulicy Borkowskiej i Zawackiej pytają o plany dot. chodnika na ul. Borkowskiej od 

osiedla maciejka do ronda. 

Wzdłuż osiedla maciejka jest permanentny plac budowy, błoto i ciągle jeżdżą ciężarowe samochody 

(zdjęcia w załączeniu). 

Przy naszym bloku na ul. Zawackiej nie ma ani z jednej strony ani z drugiej chodnika tylko dziurawe 

pobocze, a przez wąska ulice Borkowska samochody zjeżdżają na to pobocze żeby się wyminąć. Jest to 

sytuacja niebezpieczna. Dzielnica się rozwija ale bezpieczeństwo mieszkańców jest wątpliwe. Proszę o 

odpowiedź: 

1. Kiedy przewidywana jest realizacja chodnika w ciągu ul. Borkowskiej? 

2. Kiedy przewiduje się remont jezdni na ul. Borkowskiej? 

3. Czy GZDiZ zobowiąże firmy realizujące budowy w okolicy do sprzątania ulic po przejeździe 

pojazdów ciężarowych? 

4. Czy GZDIZ planuje dodatkowo poprawić bezpieczeństwo pieszych na ul. Borkowskiej? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Przemysław Majewski 

Radny Miasta Gdańsk 

Wpłynęło 03.03.2025 r.
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